
Protokół Nr 326
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 29 listopada 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1500• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik
oraz

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 324 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.
4. Wniosek Zarządu o zwołanie sesji Rady Powiatu.
5. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,
b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023
rok.

6. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź
propozycje do porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządekobrad został przyjęty w
wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokółNr 324 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Ad.3
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:
a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2023-2028,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.

Omówiła wykaz przedsięwzięćWPF polegających na:
./ zwiększeniu planowanych nakładów na budowę drogi powiatowej

Nr 0413T Młotkowice - Cis - Zychy - Podlesie o kwotę 55 474 zł,

./ zwiększeniu planowanych nakładów na realizację przedsięwzięcia

"Cyberbezpieczny Samorząd" o kwotę l O000 zł,

./ przesunięciachplanowanych nakładów na realizację projektu "e-geodezja,
cyfrowy zasób geodezyjny Województwa Świętokrzyskiego" pomiędzy

wydatkami bieżącymi z majątkowymi projektu.
Omówiła planowane zmiany dochodów i wydatków budżetu.

Oznajmiła, że w zakresie planowanych dochodów dokonuje się

zwiększenia dochodów z tytułu:

./ zwrotu składki na ubezpieczenia zdrowotne oraz świadczenia dla osób
nieobjętych obowiązkowym ubezpieczeniem zdrowotnym dla
Powiatowego Urzędu Pracy w kwocie 132000 zł,

./ środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek
samorządu terytorialnego w kwocie 39 747 zł

zmniejszenia dochodów z tytułu:

./ zmniejszenia pomocy finansowej z grrun na przebudowy dróg
powiatowych w kwocie 119976 zł,

./ przeniesienia planowanych dochodów pomiędzy paragrafami klasyfikacj i
budżetowej w zakresie projektu "e-geodezja, cyfrowy zasób Województwa
Świętokrzyskiego"w łącznej kwocie 11 730 zł.

Stwierdziła, że w zakresie planowanych kwot wydatków dokonuje się:

zwiększenia wydatków z tytułu:

./ zwrotu niewykorzystanej dotacji na ubezpieczenia zdrowotne w Kwocie
132000 zł,

./ wynagrodzenia dla Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego
w Baryczy w kwocie 25 000 zł

zmniejszenia wydatków z tytułu:

./ zmniejszenia pomocy finansowej z gmin na przebudowę dróg
powiatowych Nr 01470T w kwocie 99484 zł oraz Nr 1436T w kwocie
20492 zł,
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./ zmniejszenia wkładu własnego na przebudowę dróg powiatowych
w kwocie 119976 zł,

./ wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń dla Powiatowego Zespołu

Orzekania o Niepełnosprawności w kwocie 35 428 zł

oraz przeniesienia planowanych wydatków między paragrafami
klasyfikacji budżetowej w zakresie projektu "e-geodezja".

Oznajmiła, że w wyniku wprowadzonych zmian nastąpi zmniejszenie
deficytu budżetu powiatu, który po zmianach wyniesie 15 764 655,32 zł.

Omówiła źródła finansowania deficytu.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu
w przedmiotowych sprawach.

Ad.4
Biorąc pod uwagę potrzebę zwołania sesji Rady Powiatu w celu

zabezpieczenia dodatkowych środków w kwocie 55 474 zł na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: "Budowa drogi powiatowej Nr 0413T Młotkowice - Cis 
Zychy - Podlesie" Zarząd postanowił wystąpić ze stosownym wnioskiem do
Przewodniczącego Rady Powiatu w Końskich.

Do wniosku o zwołanie sesji Zarząd załączył proponowany porządekobrad
posiedzenia oraz zaopiniowane na dzisiejszym posiedzeniu projekty uchwał.

Ad.5
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa proj ekty

uchwał Zarządu w sprawach:
./ zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,
./ zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023 rok.
Oznajmiła, że proponowane zmiany w planie dochodów i wydatków

budżetu polegają na przesunięciu kwoty 226,33 zł na finansowanie zadań

bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy. W/w kwota zostanie
przeznaczona na wydawanie orzeczeń o niepełnosprawności i została

uwzględniona w obydwu projektach uchwał. Dodała, że pozostałe zmiany
dotyczą przesunięć planowanych kwot pomiędzy paragrafami klasyfikacji
budżetowej.
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Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 197/2023 oraz Nr 198/2023
w przedmiotowych sprawach.

Ad. 6
W sprawach różnych:

../ W związku z pytaniami radnych Rady Powiatu Członek Zarządu - Pan
Dariusz Banasik zapytał w jakim terminie zostaną umieszczone na sali
konferencyjnej Starostwa herb oraz flaga powiatu.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec odpowiedział, że na
najbliższą sesję Rady Powiatu.

../ Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski poinformował o piśmie, jakie
wpłynęło od Komisarza Wyborczego z informacją o zmniejszonej liczbie
mandatów w Powiecie Koneckim w nadchodzącej kadencji (z 21
mandatów na 19). Oznajmił, że o ile nie zostaną wniesione zastrzeżenia to
będzie mniej o jeden mandat w Gminie Końskie oraz w Gminie Stąporków.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1520 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

..................j~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

/l /)...............a~<-~ ..... ../.;.~....U -' -...--0
......-;~..":' .. ·....7~·?~< ..·

~~ ę'
(' OJ ' ). ~, ~ .

4


